

EMPLOYMENT STANDARDS ACT

Pursuant to subsection 64(4) of the *Employment Standards Act*, and whereas no claim has been made during the past three years for the following wages by an employee entitled to them, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. The wages identified in the attached Schedule A are hereby declared forfeit to the Government of the Yukon and shall be transferred from the *Employment Standards Act* Suspense Account to the Consolidated Revenue Fund.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 9th day of January, A.D., 1989.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR LES NORMES D'EMPLOI

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 64(4) de la *Loi sur les normes d'emploi*, et attendu qu'aucune réclamation n'a été faite au cours des trois dernières années concernant les salaires paraissant en annexe par un employé y ayant droit, décrète ce qui suit :

1. Les salaires de l'annexe A sont confisqués au profit du gouvernement du Yukon et seront transférés du compte d'attente - Loi sur les normes d'emploi au Trésor.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 9 janvier 1989.

Commissaire du Yukon

**O.I.C. 1989/001
EMPLOYMENT STANDARDS ACT**

**DÉCRET 1989/001
LOI SUR LES NORMES D'EMPLOI**

SCHEDULE A

ANNEXE A

**TRANSFER OF WAGES FROM THE EMPLOYMENT
STANDARDS ACT SUSPENSE ACCOUNT TO THE
CONSOLIDATED REVENUE FUND**

**TRANSFERT AU TRÉSOR DES SALAIRES DU COMPTE
D'ATTENTE - LOI SUR LES NORMES D'EMPLOI**

WAGES REMITTED BY	ON BEHALF OF EMPLOYEE	AMOUNT	SALAIRES REMIS PAR	POUR LE COMPTE DE L'EMPLOYEE	MONTANT
Centennial Market	Don French	\$233.28	Centennial Market	Don French	233,28 \$
Cyprus Anvil Mining Corporation	Claudia Concato	70.54	Cyprus Anvil Mining Corporation	Claudia Concato	70,54
	A. Bishop	64.64		A. Bishop	64,64
	J. Frydl	56.68		J. Frydl	56,68
	M. Smith	14.48		M. Smith	14,48
Gorf Holdings Ltd.	Laurence Pater	7.50	Gorf Holdings Ltd.	Laurence Pater	7,50
Klondike Katerers	Chris W. MacDonald	84.74	Klondike Katerers	Chris W. MacDonald	84,74
	TOTAL	\$531.86		TOTAL	\$531,86